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بررسی شفافسازی، سهامداری شهرستان و حمایت از سرمایهگذاریهای مردمی در جلسه شورای راهبردی
در جلسه شورای راهبردی سال جدید که با حضور مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران، اعضای شورای شهر و شورای تأمین شهرستان برگزار شد،
موضوعاتی چون شفافسازی، سهامدار کردن شهرستان، حمایت از سرمایهگذاریهای مردمی و رفع ابهامات در زمینه آهن اسفنجی و گندله مورد بحث و

بررسی قرار گرفت. این جلسه گامی مهم در مسیر تحقق اهداف توسعه و ایجاد همدلی میان صنعت و جامعه بود.

به گزارش خبرنگاران گروه اقتصاد خبرگزاری گزارش خبر، در راستای تحقق اهداف نامگذاری سال جدید، نخستین جلسه شورای راهبردی شرکت سنگ
آهن مرکزی ایران با حضور مدیرعامل شرکت، تعدادی از اعضای شورای شهر و شورای تأمین شهرستان و موضوع شفافسازی مسائل مرتبط با شرکت در

دفتر نهاد امامت جمعه تشکیل شد.

عسکری، مدیرعامل شرکت سنگ آهن، با تقدیر ازامام جمعه برای تشکیل این جلسه، بر اهمیت ایجاد همدلی و همفکری میان صنعت و جامعه تأکید
کرد و گفت : «وقتی شهر آرامش داشته باشد و کارگران و کارمندان عزیز دغدغه و نگرانی نداشته باشند، امید بیشتری در کارها ایجاد میشود که این

امید قطعاً به رشد و شکوفایی شهر منجر خواهد شد

وی با اشاره به نامگذاری سال جدید، تأکید کرد که تلاش برای ایجاد همدلی و همفکری میان صنعت و جامعه میتواند منجر به پیشرفتهای قابل
توجهی شود. این موضوع با اهداف کلان سال جدید، که معمولاً به ارتقاء تولید، تقویت اقتصاد محلی، و تلاش برای کاهش مشکلات معیشتی تاکید

دارد، کاملاً همسو است.

عسکری همچنین پشتیبانی از سرمایهگذاریهای مردمی و مشاغل خانگی را به عنوان یکی از محورهای اساسی جلسه شورای راهبردی مطرح کردند که
به شکل مستقیم در راستای توانمندسازی اقتصاد داخلی و افزایش اشتغال محلی است و برنامههای شرکت سنگ آهن با توجه به اهداف راهبردی سال

جدید، میتواند نقشی پررنگ در توسعه پایدار و خودکفایی شهرستان داشته باشد

عسکری، مدیرعامل شرکت سنگ آهن، در پایان جلسه با قدردانی از همدلی و صراحت حاضرین بیان کرد: «وقتی شهر آرامش داشته باشد و دغدغههای
کارگران و کارمندان برطرف شود، امید و انگیزه بیشتری در کارها ایجاد خواهد شد که منجر به برکات و پیشرفتهای بسیاری برای شهر و صنعت

میشود.»

این جلسه با پاسخگویی مدیرعامل به تمامی سوالات و نگرانیهای اعضا خاتمه یافت و به عنوان گامی مؤثر در مسیر شفافیت و توسعه پایدار مورد
تأیید و استقبال اعضای شورا قرار گرفت.

محورهای کلیدی مطرح شده در جلسه شامل:

شفافسازی فرآیندها و ابهامات موجود در حوزه تولید آهن اسفنجی و گندله.
تأکید بر پرداخت دو درصد عوارض به منظور تقویت زیرساختهای محلی.

بررسی امکان سهامداری شهرستان برای افزایش مشارکت مردمی.
حمایت از سرمایهگذاریهای مردمی و توسعه مشاغل خانگی جهت ایجاد اشتغال پایدار.

روند بورسیشدن شرکت سنگ آهن و امیدنامه.


